
Van: Gooijer, A de (Astrid) 
Verzonden: maandag 18 oktober 2021 10:15
Aan: griffier <griffier@alblasserdam.nl>

Onderwerp: Beantwoording vragen raadsvoorstel register geheime stukken

Beste commissieleden,

Hierbij de antwoorden op de vragen vanuit de commissie mbt het raadsvoorstel register geheime 
stukken:

1. Bij de stukken die nu worden vrijgegeven zien we enkele keren dat dit sinds vaststelling van 
de begroting, dus per 1-12-2020, niet meer nodig is. Wat is de reden dat de geheimhouding 
er nu pas (dus 10 maanden later) wordt afgehaald?

Dat is puur een administratieve. Hebben met de spelregels afgesproken 1x per jaar een raadsvoorstel 
aan te bieden. We gaan kijken of we dat rond enkele begrotingsbijlagen (die met vaststellen 
begroting niet meer geheim zijn) anders inregelen en dat met het vaststellen van de begroting de 
geheimhouding automatisch vervalt. Dit nemen we dan op in de beslispunten van de begroting. 

2. Waarom heeft het woonwagendossier nog een geheime status?
We zijn nog in gesprek met één bewoner over verkoop kavel. Project loopt dit jaar nog door, daarna 
kan het worden vrijgegeven.

Namens de portefeuillehouder, 
Astrid de Gooijer. 
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